
 
 
 
Til: Årsmøtet 2021 
Fra:  Kontrollutvalget 

 

Kontrollkomiteen 

Vi har gjennomgått postene i regnskapet og i balansen. Kun observert og ikke kontrollert 
eller summert. En av disse observasjonene er at alle gruppene (ikke orientering/basket) går i 
pluss - det samme gjelder for hovedstyret. Det kan selvsagt diskuteres om et idrettslag skal 
gå i pluss - men i Covid-19 året 2020 - og i jubileumsåret 2020 - så er ikke det et tema. 

Vi registrerer at Haugerud IF får midler fra mange forskjellige hold. Det er både betryggende 
og forpliktende. Ikke minst forpliktende i forhold til det å være en foregangsklubb. 

Årsmeldingen: 

Vi vet ikke om en kontrollkomite skal la seg imponere, men det gjør vi! I et år preget av 
Covid-19 har Haugerud If lansert “tidenes aktivitetssommer” og gjennomført med bravur og 
innenfor strenge smitteverntiltak. Det er helt vilt! Slagordet “setter hele nærområdet i 
bevegelse” - må sies å treffe svært godt. Medlemstallet er dessuten all time high! 
Imponerende. 

For oss med hjerte for Haugerud If er det med stolthet vi ser et idrettslag som kontinuerlig 
tilrettelegger for barn og unge og stadig innfører/implementerer nye grupper/idretter. Det er 
en fantastisk driv i Haugerud IF. 

Med bakgrunn i ovennevnte har kontrollkomiteen ingen merknader eller annet og finner 
derfor årsmelding og regnskap godkjent. 

 

Erland Vestby                                                                     Lasse Bjørndahl 
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